



DECREE OF APPOINTMENT

DÉCRET DE NOMINATION

Whereas Father Anthony Man-Son-Hing, by letter dated June 9, 2021, and received at the offices of the Diocesan Curia on June 15, 2021, has resigned the office of Pastor of the Paroisse Ste. Bernadette Parish in Elliot Lake, and

Attendu que le Père Anthony Man-Son-Hing a démissionné de ses fonctions comme curé de la Paroisse Ste-Bernadette Parish à Elliot Lake, par lettre en date du 9 juin 2021 reçue aux bureaux de la Curie diocésaine le 15 juin 2021, et

Whereas by a rescript bearing protocol number 074/2021, Msgr Jean-Paul E. Jolicoeur accepted this offer of resignation, thus rendering vacant the office of Pastor of the aforementioned parish as of July 1, 2021, and

Attendu que par un rescrit au numéro protocolaire 074/2021, Mgr Jean-Paul E. Jolicoeur a accepté cette offre de démission, rendant ainsi vacant le poste de curé de la paroisse précitée, à compter du 1er juillet 2021, et

DECREE

DÉCRET

Fr. Eric Pannike is appointed to the office of Parochial Administrator of the Paroisse Ste. Bernadette Parish in Elliot Lake. This appointment takes effect as of July 1, 2021, such that he will begin his new office on that day.

Le P. Éric Pannike est nommé à l'office d'administrateur paroissial de la Paroisse Ste-Bernadette Parish à Elliot Lake. Cette nomination entrera en vigueur le 1^{er} juillet 2021, de sorte qu'il assumera ses nouvelles fonctions ce jour-là.

Given at Sudbury, the seat of the diocesan curia, the 22nd day of June 2021.

Donné à Sudbury, le siège de la curie diocésaine, ce 22^e jour de juin 2021.

Msgr Jean-Paul E. Jolicoeur, PH
Episcopal Vicar / Vicaire épiscopal

Robert Larivière
Notary / Notaire

